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za{eb,24.1.2024.

ZAPISNIK

sa 21. sjednice Upravnog viie6a Puikog otvorenog uiiliSta Tagreb, odriane u

utorak, 24.L.2024. godine s poietkom u 8,30 sati

prisutni: v. d. ravnatelja pudkog otvorenog utiliSta Zagreb (dalje u tekstu: PoUZ) SnjeZana zbukvii O:bolt,

predsjednik Upravnog vijeia Goran Prista5 i Elanovi Upravnog vijeia: Damir Bakii, Ornela Medii i Senka

Domazet.

Zapisniaarka: Katarina Stipii Mustapi6

U 8,30 h predsjednik Upravnog vijeia, g. Goran Pristas, pozdravio je sve prisutne i zapoteo je predsjedati

sjednicom te je konstatirao da je od 5 dlanova Upravnog vijeia, nazodno 4 ilanova i da Upravno vijeie

moie donositi odluke. Gcla. Ana Muiiet, iz opravdanih izostanaka, nije prisutna.

DNEVNI RED:

L. Usvajanje zapisnika sa 19. i20. sjednice Upravnog vijeea

2. Donoiene Zakljutka o izboru najpovoljnijeg natjecatelja

3. Pravilnik o radu knjiZnice Puakog otvorenog uailiita Zagreb

4. Ugovor o zakupu s Poslovnim veleuiilistem Zagreb

5. Razno

Svi nazoini ilanovi Upravnog vije6a prihvatili su dnevni red.

usvajanje zapisnika * ,llilll;*"ice upravnog vije6a

predsjedavaju6i sjednicom Upravnog vijeia g. Goran Pristas utvrdio je da nema primjedbi na zapisnik sa

19. i 20. sjednice Upravnog vijeia te je zamolio glasovanje o usvajanju istog.

Nakon provedenog glasovanja, predsjedavajudi sjednicom Upravnog vileda g' Prista5 ie konstatirao da

je zapisnik sa 19, i 20. siednice Upravnog viie6a lednoglasno (s 4 8lasa,,za") usvojen'



Totka 2.

DonoSene zakljuika o izboru najpovoljnijeg natjecatelja

Predsjedavajuii sjednicom Upravnog vijeia, g, Goran Pristai otvorio je todku 2, dnevnog reda o donoienju

zakljufka o izboru najpovoljnijeg natjecatelja u natjedaju za davanje u zakup poslovnog prostora u

poslovnoj zgradi Pudkog otvorenog udiliita Zagreb, u Ulici grada Vukovara 68, (k.d.br.966/2 k.o. Trnje, zk.

ul. br. 3890). Utvraleno je kako je Povjerenstvo pregledalo sve pristigle prijave i donijelo zakljudak

Pristigle su dvije prijave od kojih obje zadovoljavaju uvjete natjeaaja. G. Damir Bakii nadodao je kako obje

prijave udovoljavaju formalnom, ali i u sadr:ajnom pogledu uvjetima natjedaja.

Prijava 1 - zajednidka ponuda Saveza studenata Fakulteta elektrotehnike i radunalstva iz Zagreba i

E lekstrostude nt d.o.o.

Prilava 2 - zajedniika ponuda REGA-DARKO j.d.o.o. i Udruga za promicanje glazbene u tehnitke kulture

,,G lazbena kuia".

Gda. Senka Domazet izvijestila je Upravno vije6e da je Povjerenstvo 22.I.2024. godine utvrdilo da je

najpovoljnija ponuda Saveza studenata Fakulteta elektrotehnike iraaunalstva iz zagreba i Elekstrostudent

d.o.o. koji su ponudili mjeseinu zakupninu u ponudenom iznosu od 76.069,69 eura, koja ie biti uveiana

za PDV za razliku od zajednidke ponude REGA-DARKO j.d.o.o. i Udruge za promicanje glazbene u tehnifke
kulture,,Glazbena kuia" koji su ponudili 7.007,00 eura koji bi bio uveian za PDV.

Gda. Senka Domazet dodala je kako su se ponuditelj REGA-DARKO j.d.o.o. i Udruga za promicanje glazbene

u tehnitke kulture,,Glazbena kuia" pozvali na toaku 16 javnog natjeaaja, koja se odnosi na pravo prednosti

na sklapanje ugovora o zakupu poslovnog prostora prema Zakonu o hrvatskim braniteljima, medutim isti

ne ispunjavaju uvjet za ostvarivanje navedenog prava jer se ta prednost odnosi na fiziike osobe, obrtnike

ili druitva koja obavljaju samostalnu profesionalnu djelatnost u 5to se prijavljeni ponuditelj ne uklapa.

Predsledajuii sjednicom upravnog vijeia, g. Goran Pristai utvrdio je da su svi dobili pisanu odluku

Povjerenstva koju su proditali iutvrdio da nemaju primjedbi. Odluka o izboru najpovoljnijeg natjecatelja

jed noglasno je usvojena.

Toika 3.

Pravilnik o radu knjiinice Puikog otvorenog uiiliita Zagreb

V. d. ravnatelja Snje:ana Zbukvii Oibolt, pod todkom 3 21. sjednice Upravnog vijeia, predstavila je

Pravilnik o radu knjiinice Puakog otvorenog udiliita Zagreb. Navela je kako Zakon nalaie donoienje

Pravilnika o radu knjiZnice kako ne bismo bili u prekrsaju. lznijela je da je knjiinica POUZ-a specijalna

knjiinica prema Statutu POUZ-a i da je dio Odjela za kulturu i nakladniStvo. Najavila je odlazak dviju

radnica iz knji:nice u mirovinu i to slijedom 24.5.2024. i 25.5.2024. te naglasila vainost zadriavanja tih
radnih mjesta, Gda. Zbukvii Oibolt navela je prisutan problem neulaganja u knjiZnicu i predloiila
modernizaciju knjiinice (nabava novih knjiga idigitalizacija knjiinidne grade).

Gda. Senka Domazet izvijestila je Upravno vijeie kako te biti potrebno provesti sistematizaciju te temeljito
izm ijeniti Statut POUZ-a.

V. d. ravnatelja Snjeiana Zbukvi6 Oibolt naglasila je da knji:nica treba ostati u sastavu POUZ-a i da je vaina

za dobivanje akreditacija koje su bitne za razvoj POUZ-a. G. Goran Pristas rekao je da je prodelnica

Gradskog ureda suglasna s tim ida se treba promisliti ko.1a je javna funkcija knjiinice te da je suglasan da

ju treba transformirati na digitalno.



Pravilnik o radu knjiinice Puakog otvorenog udilista zagreb jednoglasno je prihvaien i usvojen na sjednici

Upravnog vijeea.

Toika 4.

Ugovor o zakupu s Poslovnim veleuiiliStem Zagreb

Pod toikom 4, v. d. ravnatelja Snje:ana Zbukvii Oibolt izvijestila je Upravno vijeie za je istekao zaseban

ugovor za najam prostora ureda 304, 3O4 i 372. te se predlaZe sklapanje novog ugovora na odredeno

vrijeme do 3!.f2.2024. po cijeni od 4,65 eura po mz uveiano za PDV. lsto tako, predla:e potpisivanje

aneksa ugovora kao dodatka osnovnom Ugovor o zakupu poslovnog prosto n od 22.!O.2015. jer PVZG viie
ne koristiti ured 747 i 242. Napominje da je razgovarala s v.d. dekana PVZG-a g. Luburiiem koji je rekao

da bi trebalo objediniti ugovore za najam prostora POUZ-a koji se sklapa s PVZG-om. Prenosi informaciju

da g. Luburii predlaie niiu cijenu za koristenje usluga knjiinice u iznosu od 5.000,00 eura godiSnje.

Gospoda Zbukvli Oibolt navela je kako bi navedena predloiena cijena nerealna ida bi trebala biti barem

od 800 do 1000 eura, ako se ide na korekciju dosadainjih 2000 eura mjesedno.

Gda. Senka Domazet je postavila pitanje zaito je veliki iznos najma za PVZG iako je POUZ njegov osnivaa.

V. d. ravnatelja SnjeZana Zbukvii Oibolt ukazala je na preporuku revizije koja je uputila POUZ na vaznost

ujednadene cijene najma za sve zakupoprimce te je istaknula kako bi POUZ, prema nalazu revizije, u tom

sluiaju bili u prekrsaju. Navodi kako je revizija istaknula da POUZ ne smije davati u povlaiteni polozaj

jednog zakupoprimca u odnosu na ostale (u ovom sluiaju osiale Skole). Gtla. Senka Domazet istaknula je

kako bi najam za PVZG trebao biti manji (primjerice 50 % ili 60 yo iznosa od cijene ostalih - ostavljeno za

daljnju raspravu na iduiim sjednicama), obzirom da mu je POUZ osnivaf . Gala. Medii.je dodala kako se taj

odnos treba rijeiiti uskoro. G. Goran PristaS nadodao je da se za taj sluaaj treba konzultirati s Uredom za

obrazova nje.

G. Pristai rekao je da POUZ ima obvezu, za sve prostore kojima istide ugovor, raspisatijavni natjedaj te da

se pripremi popis svih sklopljenih najmova s rokovima isteka najma tj. ugovora.

Sa odredbama todke 4 svi nazoini flanovi upravnog vijeia su suglasni.

I ocKa 5.

Razno

Pod toikom razno komuniciralo se o dopisu zaposlenice POUZ-a Maji Kristii prema Booglaoou (kojije bio

u najmu POUZ-a) u kojem ih poziva na poslovnu suradnju, a bez suglasnosti voditeljice svog odjela ili POUZ-

a. Navedeni dopis suradnje nema peaat niti potpis v.d. ravnatelja. Upravno vijeie je suglasno da se to

zabiljeii u dosjeu rad n ice.

V. d. ravnatelja Snje:ana Zbukvii Oibolt je izvijestila Upravno vijeie da je dobila dopis i prateie obrasce

od gde. Maje Novoselec koju je izvijestila da iz Odjela kulture i nakladniStva POUz-a odlaze dvije radnice

(Maja Kristii s 31.1.2024. iSuzana Peiut s 24.5.2024.) te pita treba li pisana suglasnost Upravnog vijeia za

slanje traienih obrazaca u Gradski ured za kulturu.

Zakljudeno je da je Upravno vijece primilo na znanje, ali da za to nije potrebna posebna pisana suglasnost.

21. sjednica Upravnog vijeia POUZ-a zavrsila je u 10:30 sati.

Zapisnik vodila

Katarina Stipia M usta pit
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